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Protokół nr LVIII/2023 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 28 listopada 2023 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:43. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W sesji wzięło udział 13 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Z-ca Skarbnika Miasta Sławno – Joanna Wardak, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Spraw Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, Gospodarki Przestrzennej 

i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz,  

− pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Grzegorz Wróbel i Jacek 

Betowski,  

− radcowe prawni – Paweł Jóźwiak, Maciej Jabłoński, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.),  Robert Jankowski (Prezes 

Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.),  Kazimierz 

Olejniczak (Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie), Hanna 

Dobak (Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sławnie), Dominika Wróbel 
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(Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie) i jej zastępca – Dariusz 

Bolesta, Małgorzata Szwec (Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy), 

Agnieszka Paszkiewicz (Dyrektor Przedszkola nr 1 w Sławnie), Beata Szultka 

(Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie), Iwona Bińczyk (Dyrektor Przedszkola nr 3  

w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Sławnie), Stanisław 

Guzewski (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie), 

− mieszkanka Sławna – p. Wiesława Krasicka. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 27 października 2023r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Sławno, 

b) przyjęcia Programu współpracy Miasta Sławno z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024, 

c) przyjęcia Miejskiego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony 

osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2030, 

d) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno na 2024r., 

e) zmiany zakresu obszaru i granic nieruchomości oddanej w nieodpłatne użytkowanie 

położonej w Sławnie przy Alei Wojska Polskiego 8, 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 50 % od ceny ustalonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 504/11 obr. 0003 miasto Sławno, 

g) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 rok. 

4. Informacja o realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2022/2023. 

5. Wnioski radnych. 

6. Zamknięcie sesji. 
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zabranych i stwierdzając kworum. 

 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 27 października 2023r. 

 

Do protokołu uwag nie zgłoszoo. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 27 października 2023r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn , Ewelina Stach  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej głos zabrała p. Wiesława Krasicka (od 02:30 minuty 

sesji), która omówiła problem występujący na podwórku przy ul. Kopernika 3. Wielu 

mieszkańców Sławna wjeżdża na nie i parkuje tam podczas robienia zakupów w okolicy. 

Nawierzchnia tego podwórka nie była nigdy remontowana, tylko mieszkańcy starali się we 

własnym zakresie np. je wyrównać, ale na niewiele to się zdało. Potrzebny jest tam porządny 
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remont –  jest to centrum miasta, a tworzą się tam ogromne kałuże, błoto. Znajdują się tam 

również tereny dzierżawione od miasta pod garaże – ludzie płacą za dzierżawę, a stan terenu 

(wyboje, dziury) powoduje uszkodzenia samochodów. Mieszkanka wspomniała także, że jest 

to kolejna prośba w tej sprawie i że wcześniej już poruszany był ten problem. Proszą o remont 

nawierzchni podwórka i szlaban na piloty, aby inny mieszkańcy Sławna nie robili sobie tam 

wyścigów itp., tym bardziej że naprzeciwko wybudowano piękny parking na użytek 

wszystkich. Nadmieniła także, że stan podwórka uniemożliwia dostanie się do przyległych mu 

domów. Poprosiła o zainteresowanie się tą sprawą. 

 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie 

Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie niżej wymienione projekty uchwał zostały 

pozytywnie zaopiniowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej w Sławnie 

27.11.2023r. 

 

 

a) Podjęcie uchwały nr LVIII/367/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta Sławno 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bartosz Bukowski  

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

salę obrad opuścił Jacek Betowski – o godz. 9.19. 

 

b) Podjęcie uchwały nr LVIII/368/2023 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 

Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 

Radni nie mieli pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Miasta 

Sławno z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska , Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

 

 

c) Podjęcie uchwały nr LVIII/369/2023 w sprawie przyjęcia Miejskiego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej na 

lata 2024-2030 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej na 

lata 2024-2030 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

 

 

d) Podjęcie uchwały nr LVIII/370/2023 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno na 2024r. 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno 

na 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Bożena Kallaur  

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

salę obrad opuścił Dariusz Bolesta – o godz. 9.26. 

 

 

e) Podjęcie uchwały nr LVIII/371/2023 w sprawie zmiany zakresu obszaru i granic 

nieruchomości oddanej w nieodpłatne użytkowanie położonej w Sławnie przy Alei Wojska 

Polskiego 8 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany zakresu obszaru i granic 

nieruchomości oddanej w nieodpłatne użytkowanie położonej w Sławnie przy Alei Wojska 

Polskiego 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

 

 

 

f) Podjęcie uchwały nr LVIII/372/2023 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty  

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 504/11 obr. 0003 miasta Sławno 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

w wysokości 50 % od ceny ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego na wykup w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości oznaczonej geodezyjnie nr 504/11 obr. 0003 miasta Sławno 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach 

 

 

g) Podjęcie uchwały nr LVIII/373/2023 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 

rok 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 

rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

NIEOBECNI (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

 

 

4. Informacja o realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2022/2023 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. 

 

 

5. Wnioski radnych (od 37:50 minuty sesji): 

1. Bartosz Bukowski – wniosek o usunięcie pojazdu z terenu parkingu pomiędzy budynkami 

przy ul. Basztowej 12 a Kościuszki 7 w Sławnie; pojazdem tym jest ciemny Renault 

Escape o numerach rejestracyjnych ZSL 27489; najprawdopodobniej pojazd ten został 

porzucony, gdyż co najmniej od kilku miesięcy, niezmiennie, stoi zaparkowany                 

w ten sam sposób, w tym samym miejscu; prośba o podjęcie interwencji celem zwolnienia 

miejsca parkingowego i umożliwienie korzystania z niego innym uczestnikom ruchu; 

radny podziękował także za wystąpienie w ramach trybuny obywatelskiej; 
2. Dominik Margielewski – prośba o uzupełnienie ubytków na ul. Harcerskiej                                

–  szczególnie od strony wjazdu z ul. Sienkiewicza; 
3. Jarosław Stark i Dominik Margielewski – w związku z wystąpieniem mieszkanki Sławna 

w ramach trybuny obywatelskiej, która wypowiedziała się na temat problemu parkowania 

samochodów na podwórku przy ul. Kopernika 3 – proponują postawienie tam znaku 

zakazu wjazdu pojazdów z wyłączeniem mieszkańców i zaopatrzenia. 
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6. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 28 listopada 2023. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 

 

 

 

  

  


